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Skärholmens Pensionärsråd Protokoll 4/2023

Protokoll

Stadsdelsnämnden Skärholmens pensionärsråd.

Tidpunkt:

Torsdag 2023-04-20

Sammanträde klockan 13.00 -16.00.

Plats: Sammanträdesrum Prins Bertil, Måsholmstorget 20 i Skärholmen

Justering: Digitalt:

Christer Flink Åke Hultman
Ordförande Justerare
2023-04-21 2023-04-23

Närvarande:
Christer Flink SPF
Kenneth Strömberg SPF
Christin Lundqvist SPF
Gertie Unhagen Deiving SPF
Lennart Berg SPF
Lars Malmqvist SPF
Åke Hultman PRO
Ulla-Britt Hartel! PRO

Övriga närvarande:
Julia Matusenko (S) ordförande Skärholmens Stadsdelsnämnd
Sophia Granswed Baat (M) 1 :e vice ordföranden Skärholmens
Stadsdelsnämnd.

Leo Westerblom /sekreterare
Niina Ruuskanen /administratör

Återbud:
Kerstin Krook PRO



Göran Cederstrand PRO

Dagordning

1 § Mötets öppnande formalia och godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkänns med vissa tillägg.

2 § Val av justerare.

Ordföranden och ledamoten Åke Hultman väljs som justerare av
protokollet.

3 § Information från förvaltningen

a) Medicinskt ansvarig sjuksköterska, MAS Sölvi Solberg på Sätra
Vård och omsorgsboende har lämnat återbud på inbjudan till dagens
sammanträde och har meddelat att hon önskar få en inbjudan till ett
senare sammanträde.

4 § Föregående protokoll

Protokoll 3/2023, datum 2023-03-23.

Rådet önskar att avdelningschefen Andreas Thorstensson kan delta
vid kommande sammanträde för uppföljning av svar på frågor från
rådet om nämndens verksamhetsprogram.

5 § Föredragningslista till Skärholmens stadsdelsnämnds
sammanträde

Länk till kallelse till Stadsdelsnämndens kommande sammanträde
och ärenden har skickats ut till rådet i ett särskilt mejl. Rådet
diskuterar föredragningslistans:

Punkt 23 Verksamhetsberättelsen 2022 för medicinskt ansvarige
sjuksköterska (MAS).

MAS hittat vissa brister på Sätra Vård- och omsorgsboende. Enligt
rapporten ska förvaltningen därför under 2023 fokusera på 3
områden:



* Riskbedömning
* Fallförbyggande arbete
* Avvikelser.

Rådet diskuterar rapporten och önskar mer information från
medicinskt ansvarige sjuksköterska. Pensionärsrådet är oroade över
de signaler som rådet fått om att allt inte är som det ska på boendet,
och att förvaltningen inte fullt kunnat fullfölja de uppgifter som
åvilar dem.

Punkt 28 Underlag för budget 2024 med inriktning 2025 och 2026.

Kommentar från rådet:

"Pensionärsrådet har lämnat remissyttrande och också fått ett svar
på yttrandet angående budget 2024 med inriktning 2025 och 2026. I
svaret framhölls bland annat inriktningen mot strategiskt viktiga
frågor som berör kärnverksamheten. Vi både förstår och håller med
om inriktningen men vi tycker inte att budgeten svarar upp mot det
målet. Vi saknar långsiktigheten i form av tydliga visioner, mätbara
målsättningar, ekonomi och konkreta handlingsplaner."

Punkt 29 Boendeplan 2024 med utblick för 2040

Rådet fick en remiss på boendeplanen 2024 med utblick för 2040
och har yttrat sig. Pensionärsrådet har också fatt ett svar
från Stadsledningskontoret bl a att:

"i budgeten för 2023 får staden i uppdrag att utreda behovet av
seniorbostäder för att se om ambitionerna kan höjas ytterligare och
om staden kan införa en seniorbostadsgaranti. Vårt mål är att alla
över 65 år som vill ska kunna få en seniorbostad. Vi ser fram emot
att ta del av utredningens resultat och är beredda att höja
ambitionerna."

Rådet ser positivt på det tydliga svaret.

6 § Särskilda frågor till detta sammanträde

a) Presidiemöte



Från Skärholmens Stadsdelsnämnds nya presidium deltar Julia
Matusenko och Sophia Granswed Baat på dagens sammanträde och
presenterar sig. Rådets ledamöter presenterar sig och lämnar
synpunkter till presidiet. Rådet önskar synpunkter från nämnden om
vad de vill ha rådet till. Rådet rar svar är nämnden vill fa så mycket
synpunkter som möjligt så att ledamöterna ska kunna fa bättre
möjligheter att driva äldrefrågor i nämnden. Bra är att rådet
dokumenterar sina synpunkter. Uppdraget för rådet är att rådet ska
hantera alla frågor som tas upp i nämnden. Vidare diskuterar mötet
hur rådet och politikerna kan påverka besluten. Rådet kan också
vända sig till ledamöterna i nämnden exempelvis med en skrivelse i
en fråga som rör pensionärsrådets intresseområde. Eventuellt kan
rådet vara en remissinstans i vissa äldrefrågor. Rådet kan för övrigt
kommunicera med nämnden via sitt protokoll. Rådet kan förutom
att lämna synpunkter till förvaltningen också skicka en kopia till
nämnden. Ett förslag som diskuteras på rådets sammanträde är om
rådet kan lämna föreslag med ett ärende om att söka bidrag för att
motverka ensamhet för äldre. Det finns statsbidrag att söka för
sådana projekt och det kommer det nya pengar för varje år.
Ett dokument med en instruktion för rådets arbete behöver
utvecklas och kan presenteras för nämnden för beslut.

b) Sammanställning mejladresser.
Rådet lämnar skriver ner sina kontaktuppgifter och en
sammanställning kommer att delas ut till rådets ledamöter.

§ 7 Skrivelser

Ingen skrivelse har inkommit.

§ 8 Frågor till kommande sammanträde

Balanslista:
Möte med MAS och MAR

- Trygghetsåtgärder 2023 - Information av
Preventivsamordnare och Polisen (maj kl 14)

- Trygghetspunkter (maj)
Brukarundersökningar
Möte med Exploateringskontoret och Äldrenämnden ang
behovet av seniorbostäder (maj klockan 13-14)
Workshop med avdelning Äldreomsorg (juni")



§ 9 Övriga frågor

a) Sammanträdestider för stadsdelsnämndens pensionärsråd 2023.
Om inget beslutas Klockslag 13.00- 16.00 varav förmöte klockan
13.00 - 14.00.

Datum

17 maj Onsdag Pga.Kristi
himmelf.

8 juni Torsdag
24 auq Torsdag
21 september Torsdag
19 oktober Torsdao
16 november Torsdag
7 december Torsdag

b) PRO och SPF redovisning från samarbetsanslaget till nästa
sammanträde.

§ 10 Mötet avslutas

Ordförande tackar de närvarande för deltagande i sammanträdet och
avslutar det.


